
Protokół  nr XVIII / 12 
z  odbytej  Sesji  Rady  Gminy  Brody 

w  dniu  19 lipca 2012r. 
 
 

Otwarcie  obrad  XVIII  Sesji   Rady Gminy  Brody. 
 

           Przewodnicząca   Rady Gminy p. Jadwiga Łanicka  o  godz. 10 45 otworzyła obrady  
XVIII  Sesji Rady Gminy Brody.  

Na podstawie listy  obecności  stwierdziła prawomocność obrad. 
Na 15 radnych ustawowo - obecnych było 13. 
Radny nieobecny usprawiedliwiony – p. Bazyli Bawtro. 
Radna Agnieszka Mataczyna – zrzekła się mandatu radnego na poprzedniej sesji. 
 
Przewodnicząca Rady  zgłosiła zmiany do porządku obrad. 
Do pkt 3 proponuje dopisać  p.pkt d/ dot. uchwały w spr. zaciągnięcia pożyczki 
 
E. Bojko  proponuje wykreślić pkt 2 ponieważ radni otrzymali protokół przed sesją i nie 
zdążyli go  przeczytać  
Radny  T. Żychliński opuścił chwilowo salę obrad. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie powyższą propozycję. 
Za przeniesieniem  tego punktu głosowało 9 radnych, 1 był przeciwny 2 wstrzymało się od 
głosu. 
 

Przewodnicząca Rady prosiła o przegłosowanie kto jest za proponowanym porządkiem 

obrad ujmując w nim dodatkową uchwałę w spr. zaciągnięcia pożyczki. 

Za – głosowali wszyscy radni. 
 

 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

      a/ zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu 

Do uchwały nie zgłaszano uwag. 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy radni. ( 13) 
 
       b/ zmiany uchwały budżetowej na 2012r. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. 
 
Z. Bejnarowicz proponuje  zająć się kwotą 70 tys. na dokumentację dla Urzędu Gminy. 
Remont należy wykonywać etapowo. Teraz można zabezpieczyć tylko dach. 
Należy zając się budynkami po Straży Granicznej w Zasiekach. 
 
Przewodnicząca Rady powróciła do uchwały . 
Odczytała treść uchwały . 
Za  podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 
 
      c/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 -2020. 
 
Do uchwały nie zgłaszano uwag. 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 
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 d/ zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie w ramach Programu  
          Rozwoju Obszarów Wiejskich. 
 
Pani Skarbnik omówiła treść uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
Wnioski i interpelacje  radnych. 
 
M. Tracz- nie otrzymał informacji o złożonych na poprzedniej sesji  interpelacjach dot. 
dróg.. Prosi o odpowiedź na piśmie. 
 
Wójt - spotkał się z p. Traczem i omówił sprawę, myślał, że informacja ustna wystarczy. 
 
M. Tracz spytał jak zostanie rozwiązana sprawa z beczkowozem  dla ZGKiM 
 
Z. Rękas – sprawa odszkodowania za beczkowóz jest w toku załatwiania. 
Wspólnie z  Wójtem oraz Z-cą Wójta  rozważali różne możliwości zakupu samochodu 
beczkowozu. Zakup takiego samochodu to duży koszt. Kierownik robi rozeznanie odnośnie 
zakupu takiej beczki. 
 
Z. Bednarski stwierdził, że taka wypowiedź ich nie zadowala, należy coś z tym zrobić. 
Trzy lata temu został otwarty ORLIK, który już wymaga remontu . Poobrywane zostały 
siatki. 
 
Wójt – obiekt wykonany został zgodnie z projektem. Podobne inwestycje już też są 
remontowane, może to być wina materiałów, pogody. 
 
Z. Bejnarowicz spytał kierownika ZGKiM,  czy  znalazł nabywcę na drewno. 
Z. Rękas odpowiedział, że pieniądze są na koncie zakładu, dzisiaj będą wywozić drewno. 
 
M. Kowalski  prosi o odpowiedź jakie będą koszty pozyskania drewna. 
Kierownik stwierdził, że koszty będą rozliczone po  zakończeniu robót. 
 
M. Kowalski uważa, że kalkulacja kosztów  powinna być wykonana przed  pracami. 
Powinien być ogłoszony przetarg na sprzedaż. 

Kierownik zobowiązał się do udzielenia odpowiedzi na piśmie. 

E. Bojko stwierdził, że komisja zajmie się tym tematem we wrześniu. 

Radny powiatu p. Benedykt Szafrański  poinformował zebranych  o  utrzymaniu dróg 
wojewódzkich na naszym terenie. 
W tym roku wykaszanie traw z  poboczy dróg  będzie przeprowadzone tylko jeden raz . 
Poprawiono 1 km drogi w Brożku.. 
W  ramach projektu programu „Przygoda z Nysą”  w zakresie infrastruktury turystycznej  
oznakowano  szlak . 
Ujęto do planu równanie powierzchni drogi Nabłoto  -  Gręzawa.  
Czy będzie to wykonane jeszcze nie wiadomo , będzie to zależało od decyzji Zarządu 
Powiatu. 
 
Z. Bejnarowicz spytał kto będzie wykaszał trawę przy nowo powstałych wiatach? 
 
B. Szafrański  stwierdził, że jeżeli to będzie w pasie drogi powiatowej to będzie to robił 
powiat. 
 
Z. Bednarski  zwrócił się do kierownika ZGKiM z prosbą o wykoszenie traw wokół 
przystanków PKS w  Zasiekach i Brożku.. 
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Kierownik wyjaśnił, że  przystanki nie są w zarządzie ZGKiM. 
O czystość wokół przystanków powinien dbać PKS,  lecz oni nie mają na to środków. 
 
Z. Bednarski  - prosi o zwrócenie uwagi, gdzie wywożona jest kostka brukowa, która  
przekazana była na wykonanie drogi w Jeziorach Wysokich w kierunku wieży widokowej. 
Widział samochód z taką kostką jadący na ul. Polną. 
 
O godz. 1140 Przewodnicząca Rady p. Jadwiga Łanicka zamknęła obrady VXIII sesji 
Rady Gminy Brody. 
  
Protokołowała 
Mirosława Dudziak 

 


